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טיוטת פרוטוקול 
 
  

 
 
 
  

 

 
 

 
 

 ZOOM ישיבת ועדת תקשורת וקש"צ מס' 24/8 , ישיבה באמצעות
  

 

  

יום חמישי, כ"ג אלול תשפ"ד,  - 26/09/2024   09:00 - 10:00 
     

 

  

חברים: 
 

יו"ר הוועדה - חיים כהן 

ברברה גולדשטיין; בת שבע שוורץ )נוכחות בזום(; רועי אביקסיס )נוכחות בזום( 
 

חסרים: 
 

אלירן שמואל-חי; אמילי לוי-שוחט; דויד יערי; דניאל אבידור; רונית בויטנר 
 

  

משתתפים: 
 

 
  

 

 

יועץ משפטי: עו"ד אביתר יצחק הלוי )נוכחות בזום(; עו"ד מאי איזנברג 
 

 
 

 
  

 
 

אלי כהן )נוכחות בזום(; אליהו גפני )נוכחות בזום(; גידי אייזן )נוכחות בזום(; גלי סיטון )נוכחות בזום(; 
דנה בן דוד )נוכחות בזום(; זהבית אמסלם; טל אהרון; ירדנה טובול )נוכחות בזום(; לאה פדידה 
)נוכחות בזום(; גב' ליאורה כהן-נצר )נוכחות בזום(; מוריה אברמוביץ' )נוכחות בזום(; נועה סער 

)נוכחות בזום(; נטלי יפרח )נוכחות בזום(; עמית עמר )נוכחות בזום(; צחי משה )נוכחות בזום( 
 

  

 

סדר יום: 
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תמצית דיון והחלטות: 
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חיים כהן – יו"ר הוועדה: קיימנו לאחרונה 2 ישיבות של הועדה שבראשונה עסקנו בתקציב 24 היו 
השגות, טענות, ולבסוף העברנו את התקציב פה אחד. בישיבה האחרונה עסקנו בנושא של תקציב 25 

אשר הייתה בקשה של רונית ואמילי להתייחס שבעיניי הייתה חריגה אך לא ניסיתי למנוע ונמנעתי 
כשהייתה ההצבעה. כתוצאה מזה נאלצתי לכתוב מכתב לשנות את ההסתייגות שעברה, היום אנחנו 

מבקשים להשאיר את התקציב כפי שאישרנו את התקציבים ללא ההסתייגויות. במידה ואחת 
מהעמותות בקהלי היעד תיקלע לקושי או לחוסר של תקציב אנו נעשה מאמץ משותף ונפתור זאת. 

אציין רונית ואמילי שכתבו את המכתב העדיפו לא לעלות היום לזום. רועי אבקסיס: חיים אני רוצה 
להודות לך, היו מכתבים לא פשוטים ישר כח באופן שאתה מנהל את הוועדה. בת שבע שוורץ: אני 

הצבעתי מתוך מחויבות והערכה לחיים, אבל זה שחצי מהוועדה לא נמצאת ואף אחד לא נמנע, גרם 
לחלוקה בין 2 קבוצות. דעתי שמתקציב של 40 מיליון על 100,000 אפשר היה להגיע לפשרה. חיים כהן – 
יו"ר הוועדה: הייתי מאד שמח שכולם ייקחו חלק, אבל כנראה שזה הפתרון האידיאלי בנסיבות האלה 
לסיים את הדיון מבלי להיכנס לעימות. אלי כהן: הדיון הזה הוא דיון פנימי בשל שיקולים פנימיים אני 

מצר על כך שניסו לומר דברים שהם אינם מדויקים, בכל הקשור להתנהלות הלשכה המשפטית 
והמזכירות, כפי שפעלה במשך 4 שנים פועלת לאפשר את קיומן של הישיבות והתקציבים והניהול של 

הוועדות, עם היו"רים והחברים בדרך הנאותה בהתאם לכללים המתחייבים, כפי שנעשה עד עכשיו. 
חיים כהן – יו"ר הוועדה: חשוב לי לציין אם מישהו נפגע מהזימון של הישיבה או מהמכתב שנשלח אני 

מתנצל, זאת לא הייתה הכוונה. הכוונה הייתה לחזור לסדר המסוים כפי שנהגנו לעבוד מתחילת 
הקדנציה. תודה רבה לכולם. 

 

החלטה מס' 24030801/1 

 

בהתאם לבקשת יו"ר הועדה, הועדה מאשרת לשנות את החלטתה שהתקבלה בישיבת הועדה מיום 
17.09.24 בעניין ההסתייגות בנוגע להעברת 100 אלש"ח מסעיף "פעילויות ושת"פים עם רשויות 

מקומיות" לסעיף "פעילויות לקהלי יעד - קהילות פלורליסטיות )רפורמים וקונסרבטיבים(, הצעת 
התקציב של מערך ההסברה לשנת 2024-2025 מאושרת כפי שצורפה לסדר היום. יובהר, כי החלטה זו 
מתקנת את התקציב המפורט של מערך ההסברה לשנים 2024-2025 שאושר ביום 17.9.2024 כאמור.  
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הצבעה: 
אושר פה אחד 

 

 
  

   
       

  

    

כותב/ת הפרוטוקול: טל אהרון 
    

 

   

 


